
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tisdag 23 mars kl. 18:00, via Teams. 

Närvarande: Bo Roos, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Hans Bogeskär, Karin 

Arvidsson, Leif Axelsson, Gullvi Högberg.  

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet.  

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet.  

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående mötes protokoll.  

4. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna. 

Ordförandens förslag: Korta rapporter kring respektive klubb. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Inget spel före hösten.  

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Inget spel före hösten.  

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Lidköping lämnar lokalen 1/4, ingen 

verksamhet. 

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Ingen verksamhet, undersöker sätt 

att spela storbarometern. Herrljunga spelar 4-manna på onsdagar, Kvänum tisdagar. 

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. Ingen 

verksamhet planerad. 

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Ingen ny kontakt, Skövde fått ny hyresvärd.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Ingen verksamhet 

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. 

Ingen verksamhet.  

5. Distriktets ekonomi  

Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget, den är stabil med avgifter från drygt 800 

medlemmar. Hur vi hanterar eventuellt överskott diskuteras nästa möte.  

6. Information om testspel på RealBridge 

Bengt Larsson och Leif Axelsson informerar om testspel på RealBridge. Vi har provat två lördagar 

och det har varit mycket uppskattat. Tävlingsledarna har de nödvändiga funktionerna, spelarna 

upplever lite mer tekniska utmaningar jämfört med BBO. Vi fortsätter prova på ytterligare några 

lördagar, med inriktning på närmaste DM-tävlingarna. 

7. Alertering på RealBridge   

Att alertering sker på vanligt vis. Vi diskuterar olika sätt, självalertering/skriftlig alertering och 

kommer fram till att vid VBF:s tävlingar så alerterar man partnerns bud och muntlig förklaring 

räcker. 

8. DM Lag   

VI har idag fem lag anmälda, och vi hjälps åt med att ordna ett 6:e lag.  

9. DM Damer  

Just nu har vi få anmälda, vi diskuterar hur vi skall göra om vi blir färre än tolv par, vid åtta par så 

får vi minst en plats i finalen. Vi genomför tävlingen vid åtta par, begränsningsregeln gäller för par 

där båda tillhör ett annat distrikt, dvs minst en finalplats går till VBF.  

10. Diskussion kring övriga DM (mixed, veteran och par) 

Vi beslutar att DM-finalerna i mixed, veteran och öppna par flyttas till realbridge. 

11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Ordförandens förslag: tisdag 20 april kl. 18:00 via teams. 

12. Övriga frågor 

Historik för tidigare mästare, Thomas uppmanar oss att undersöka de hål som fortfarande finns. 

Bosse informerar från ITK-mötet, ekonomin är i balans och vi planerar för 2021-22. 

13. Thomas avslutar mötet.  

 

       Bo Roos                                           Bengt Larsson 

____________________________________________________ 


